



幼 吾 幼 慈 善 基 金

WE R FAMILY FOUNDATION

Serendipity “Heart to Heart” Art Exhibition for Charity
Beneficiary Event for 333 Learning Companion Leadership Program

Presented by Serendipity, the “Heart to Heart” Art Exhibition for Charity was successfully held at Hong Kong Cultural Centre on 12 to 15 March 2021. Featuring Contemporary Ink Art, Traditional Chinese Art, Seal Craving and Calligraphy, the art exhibition attracted close to 480 visitors and art lovers to enjoy the artistic pleasure and stimulated imagination despite the COVID situation. We R Family Foundation is honored to be named as the main beneficiary of this meaningful event.

With Serendipity’s generous donation of HK\$200,000, we are able to render free quality academic assistance, moral education and whole-person development under 333 Learning Companion Leadership Program to the primary school students from low-income families not living on Comprehensive Social Security Assistance Scheme (Non-CSSA), aiming at developing them with positive attitudes and transforming them into self-motivated learners with caring thoughts for others. Since 2010, the Program has benefited over 7,400 children and their families in need.

We sincerely appreciate Serendipity’s active contribution through art for the betterment of the society.



幼吾幼慈善基金

WE R FAMILY FOUNDATION

隨意雅聚「對話」慈善書畫展
慷慨捐助「333 小老師培訓計劃」

由隨意雅聚主辦的「對話」慈善書畫展已於 2021 年 3 月 12 至 15 日假香港文化中心順利舉行，展示多幅新水墨、傳統藝術、篆刻及書法作品。新冠疫情下，慈善書畫展仍吸引了近 480 名觀眾及藝術愛好者，享受藝術樂趣與激發想像空間。幼吾幼慈善基金（基金會）很榮幸成為是次慈善書畫展的主要受惠機構。

隨意雅聚慷慨捐出二十萬港元善款，將幫助基金會透過「333 小老師培訓計劃」，為非綜援戶的基層家庭兒童提供免費學習支援、德育品格及全人發展，培養積極的正向品格、主動學習態度與關愛精神。自 2010 年以來，計劃已幫助逾 7,400 名兒童及基層家庭。

基金會謹代表受惠兒童及基層家庭，衷心感謝隨意雅聚以藝術回饋社會，幫助社區內有需要的人。
